
Referat: Båndmøde VEST 28. oktober 2013 kl. 12.30-14.30 
Sted: 1442/119 

Deltagere: Anne, Lone, Lisette, Eva og Jesper   

Referent: Lone 

Dagsorden: 

 

Punkt 1 drøftelse: Opfølgning på fremdriftsreform 

 

Fremlægges af Alle 

- Opfølgning på møde i koordinationsgruppe – evt. initiativer vi skal 

have sat i værk 

- VESTs deltagelse i den fælles koordinationsgruppe 

- Fælles kommunikation på AU (Catalina deltager under dette punkt) 

  

  

Referat Catalina opretter central site, der spejles ned på alle studieportaler. Catalina 

undersøger teknisk grundlag for FAQ på studieportalen.  Catalina laver udkast 

til tekst til 1. information, der skal ud til alle studerende. Når projektgruppen 

laver tidsplan koordinerer Lone med Catalina. 

Teamlederne klæder studievejledere på, så de er klar til når første 

information kommer ud. Vi forventer at det lægges på studieportalerne lige 

efter båndmøde den 19. november. 

Informationen præsenteres på tværgående gruppe for fremdrift den 11. 

november af Lisette og Eva. 

 

Punkt 2 Orientering: status og orientering om implementering af responsive design 

på studieguide.au.dk 

Fremlægges af Mona inviteret til kl. 13.15  

Forberedelse: se Monas oplæg fremsendt 23/10    

  



 

 

Referat Mona orienterede om projektets status. Der er udsendt tre modeller til 

løsning af, hvordan 1 årsværk kan placeres i forbindelse med 

omskrivningsopgaverne. 

 

Næste møde – den 19. november – kommer Mona igen (sammen med 

medarbejder fra AU Komm) og viser et forsøg med en uddannelse fra 

studieguiden  i version ”kun konverteret” og version ”sådan bliver den lækker 

og webvenlig” 

Punkt 3 Drøftelse: indførsel af fælles bookingsystem på AU 

Fremlægges af Lisette: Gecko 

Lone: AU Careers system 

Anne: Studievalgs system 

Eva: Simply book 

Referat Et fælles bookingsystem ses som en fordel i forhold til driften af det. Der er 

mindre variationer om, hvilket behov, det skal opfylde. 

 

I fællesservice tænkes system kun anvendt af faste medarbejdere. På Arts, 

BSS og ST tænkes det hovedsageligt anvendt af faste medarbejdere i 

forbindelse med forsinkelsessamtaler. På HE er det i høj grad 

studenterstudievejlederne, der varetager samtaler, og derfor skal det også 

anvendes af dem. 

 

Diverse fordele og ulemper blev gennemgået (f.eks. egen udvikling vs færdig 

pakke, mulig integration med outlook og nem ændring ved varierende 

træftider). Anne undersøger ved AU IT om der er særlige 

opmærksomhedspunkter ved opstart på et nyt system. På møde i december 

inviterer Anne sælger fra Gecko til at komme og præsentere systemet. 

Punkt 4 Drøftelse/beslutning: hvornår er vi beslutningsdygtige som bånd 

 

Fremlægges af Jesper 



 

 

 

 

 

Kommende dagsordenspunkter: 

Referat Når der er mindst 3 deltagere tilstede… Dem, der har afbud kan orientere sig 

via dagsordenen. 

Punkt 5 Beslutningspunkt: 

Status på fælles vejlederweb 

Fremlægges af Anne 

Referat Siden er etableret, og Anne har rundsendt til os en anmodning om at melde 

ind, hvem der skal have skriverettigheder på siden. Tanken er, at vores 

medlemmer i videndelingsgruppe har som ansvar en gang om måneden at 

følge op i egen afdeling om der er materiale, der er relevant at lægge på siden 

– ligesom disse har opgaven med at opdatere siderne. 

Det blev drøftet, at der skal laves et kommissorium for bruges af vejledersitet 

til brugerne – og at det arbejder vi vider med ved næste møde 

Punkt 6 Drøftelse: intern evaluering af kommissorium og arbejdet i AUs 

arbejdsgruppe for national rekruttering 

Fremlægges af Alle 

Referat Udskydes til december 

Punkt 6 Drøftelse: program for VEST-seminar 

Fremlægges af Jesper 

Referat  

Punkt 7 Evt. og bordet rundt 

 

Referat  



 Kommissorium for diverse arbejdsgrupper – udskudt fra 28/10 2013 

 Studenterstudievejledere i forhold til fremdriftsreformen 

 Udbredelse af studiestarts web? Og evt. allokering af ressourcer til opgaven  

 Møde planlægning for foråret 2014 

 

Kommende temaer: 

Studieportalerne – efter evalueringen 

Institutionsakkrediteringer 

Et halvdagsmøde – strategimidlerne 

 

Efterårets mødeplan 

Dato Tid Mødeleder Referent 

19. november 10-12.30 Lone Anne 

3. december 10-12.30 Anne Eva 

17. december 10-12.30 Eva Lisette 

 

Dagsordner udsendes onsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er onsdag 

inden 12. 

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag. 

 


